
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK
Datum: 14. 2. 2023 od 15:00
Místo: Hollar, místnost č. 212

Přítomni:

Za pedagogickou komoru: Mgr. Magdalena Mouralová, Ph.D.; Mgr. Magda Pečená, Ph.D.; PhDr.
Pavel Szobi, Ph.D.; prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D.; PhDr. Jaromír Soukup Ph.D.; Mgr. Veronika
Macková, Ph.D.; Dr. rer. pol. Michal Parízek, M.Sc., Ph.D.; Mgr. Jakub Stauber, Ph.D  Mgr. Eliška
Ullrichová, Ph.D., Ing. Bc. Petra Koudelková, Ph.D. (on-line bez hlasovacího práva)

Za studentskou komoru: Mgr. Barbora Součková, Mgr. Barbora Procházková,  Mgr. Michael
Drašar, Bc. Magdalena Hynčíková, Tomáš Popov, Jan Volenec, Gabriela Bošňáková, Bc. Kristýna
Sluková, Bc. Tomáš Košek, Bc. Michaela Němcová

Omluveni: Mgr. Veronika Macková, Ph.D.

Hosté: děkan FSV UK JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; tajemník FSV UK Ing. Ondřej Blažek;
Ph.D.; proděkan pro elektronizaci Mgr. Martin Nekola, Ph.D., RNDr. Michal Červinka, Ph.D., doc.
Michal Smetana, Ph.D.

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 10.
ledna 2023

Magda Pečená představila program dnešního zasedání, které bude specifické především tím, že

se musí zvolit nová sestava předsednictva a také složení pracovních komisí.

Návrh programu

1. Schválení návrhu programu a zápisu z řádného zasedání AS FSV UK 10. ledna 2023

2. Informace z vedení FSV UK

3. Volba předsedy, místopředsedy a předsednictva AS FSV UK

4. Ustavení komisí AS FSV UK a schválení jejich členů

5. Věcné břemeno ve prospěch PVS, a.s. (projekt Jinonice)

6. Koncepce elektronizace FSV UK 2023 - 2025

7. Návrh termínů zasedání AS FSV UK v letním semestru 2022/2023

8. Různé



Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje program zasedání 14. února 2023

Pro: Pečená, Szobi, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková,

Popov, Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

Zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 10. ledna 2023 byl rozeslán k připomínkám, jež byly následně

zapracovány. Magda Pečená si je vědoma faktu, že žádá o schválení zápisu senát v novém složení, i

když jde o zasedání senátu ve složení předešlého funkčního období.

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 10. ledna 2023

Pro: Pečená, Szobi, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková,

Popov, Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

2. Informace z vedení FSV UK

Nejprve se ke slovu dostal studentský zástupce FSV UK v Akademickém senátu UK Jan Křovák.

Krátce pohovořil o průběhu ustavujícího zasedání AS UK (po každoroční volbě ⅓ senátu), kde se

kromě volby členů příslušných orgánů řešil především opětovný problém se Studijním informačním

systémem (SIS). Největší problém nastal při zápisu předmětů právě na FSV, protože došlo ke kolizi

termínů se zápisem na FTVS. Prorektor pro informační technologie Tomáš Skopal, který předtím

studentům zaslal i omluvný e-mail, promluvil na plénu AS UK. Uvedl, že problém je v konstrukci

samotného SIS, neboť architektura SIS je složena z kousků bez jasného uceleného konceptu. Zmínil

například funkcionalitu Košík, která je sice pro studenty velmi užitečná, ale systém extrémně zatěžuje.

Každá snaha o reálný upgrade končí podle něj spíše zhoršením, protože se ukáže, že nové funkce

odporují těm původním atp. JM paní rektorka Milena Králíčková uvedla, že už jen to, že Tomáš Skopal

je historicky prvním prorektorem pro IT, je známkou toho, že se univerzita pod jejím vedením snaží

věci vylepšit. I AS UK má Komisi pro IT, která se tématem intenzivně zabývá. Podle Tomáše Skopala



je prakticky jediné okamžité nejjednodušší řešení spíše organizační, nikoliv takové, které by se

provedlo přímo v systému. Podle paní rektorky jsou na vylepšení SIS schváleny peníze z Národního

plánu obnovy. AS UK přijal usnesení, kterým vyzval vedení univerzity, aby zamezilo podobným

kolizím, ke kterým došlo mezi FSV a FTVS UK a zároveň intenzivně pracovalo na zlepšení/nahrazení

systému. Vedení toto přislíbilo.

Proděkan pro elektronizaci Martin Nekola uvedl, že se poslední pokus o upgrade SISu nepovedl.

Tentokrát však byl podle něj skutečně problém spíše v tom, že FSV měla zabookovaný jasný termín,

FTVS mělo pouze ten den, nikoliv přesný čas, a na poslední chvíli zvolila stejný čas jako FSV.

Univerzita není se systémem spokojena, proto už probíhá vývoj nového systému, jde o velkou

zakázku, systém bude vyvíjen na UK a bude udělaný “modulově”. Podle Nekoly je to ale výhled na

příštích deset let.

Host Michal Červinka uvedl, že oslovil s problémem SISu v posledních dnech děkana FSV UK

Tomáše Karáska. Podle něj je SIS dlouhodobý problém. Vysvětlení, které zaslal prorektor pro IT

Tomáš Skopal, neshledává Červinka uspokojující. Nechápe, jak se mohlo stát, že v 10:00 začali

zapisovat studenti bakalářských programů a zároveň studenti FTVS. Podle něj jde chyba jednoznačně

za Tomášem Skopalem. Martin Nekola následně vysvětlil, jak má správně fungovat omezení

přihlášení v tom smyslu, že v jednom prohlížeči může být jedno přihlášení, ale více otevřených oken.

Děkan FSV UK Tomáš Karásek informoval, že proděkanka FSV UK pro studijní záležitosti Malvína

Krausz Hladká pošle vyjádření za fakultu na vedení UK.

Děkan Karásek následně informoval, že probíhají aktivity zaměřené na zahraniční studenty, kteří

přijíždějí na stáže. Konaly se také Days of the Young Science, proběhl zároveň Open Doors pro

uchazeče o doktorské studium. S proděkanem Tomášem Cahlíkem uvedl, že bude potřeba upravit

koncept otevřených dveří pro uchazeče. V lednu byly podány žádosti v operačním programu Jan

Amos Komenský.

Rozvíjí se témata jako je např. wellbeing. Proděkanka Zuzana Kasáková zorganizovala skupinu

studentů FSV UK, kde proběhla komplexní diskuse o tom, co je to wellbeing a co by studenti v této

oblasti uvítali.

Pokračují také práce na jinonickém kampusu, projekt je před tzv. technickým dokončením. Předání

hotové stavby se předpokládá do konce února, ze strany FSV UK bude určující kontrola kvality. Platí

termín stěhování na přelomu března a dubna.

Proběhla bilanční schůzka s JM paní rektorkou, kde došlo ke shrnutí agendy, kterou fakulta řeší a

chce řešit i do budoucna. Za zásadní považuje děkan FSV UK stanovení pravidel využívání umělé



inteligence (např. ChatGPT) při studiu. Už se objevily případy, kdy studenti vygenerované texty

odevzdali. Musí se najít vodítko pro disciplinární komisi, jak tyto případy řešit. Magda Pečená navrhla,

že by se mohlo jednat o agendu Studijní komise AS FSV UK. S tím souhlasí i Michal Červinka, který

upozornil na problém např. při generování tezí závěrečných prací, které zmíněná aplikace vytváří

velmi kvalitně. Magdalena Mouralová uvedla, že považuje za důležité: odlišit, co je legální a nelegální,

jak se naučit to využívat a přemýšlet o tom, co je přidaná hodnota studia ve smyslu úkolů a cvičení,

která zadávají pedagogové. Děkan FSV UK Tomáš Karásek doufá, že univerzita vytvoří nějaké

obecné doporučení. FSV UK plánuje vydat také vlastní doporučení, nechce totiž čekat na UK.

3. Volba předsedy, místopředsedy a předsednictva AS FSV UK

Magda Pečená uvedla, že nyní přistoupíme k volbě předsedy, místopředsedy a dalších dvou členů

předsednictva. Volba je ve všech případech anonymní, proběhne prostřednictvím hlasovacích lístků.

Zvlášť se bude hlasovat o novém předsedovi, zvlášť o místopředsedovi, zbylé dva členy

předsednictva zvolí přítomní senátoři najednou. Dle Jednacího řádu AS FSV UK jde o tajnou volbu s

nutností sestavit tříčlennou komisi pro tajné hlasování.

Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje komisi pro volbu předsedy, místopředsedy a dalších dvou členů

předsednictva ve složení Martin Štoll, Tomáš Košek, Jaromír Soukup.

Pro: Pečená, Szobi, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Součková, Sluková, Popov, Drašar,

Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: Štoll, Košek, Soukup

Volba předsedy:

Podle Jednacího řádu musí být kandidát navržen členem senátu, kandidát musí s nominací souhlasit

a krátce se představit. Magda Pečená vyzvala k nominacím. Michal Parízek nominoval Magdu

Pečenou, která s nominací souhlasí. Žádní další zájemci nejsou.

Magda Pečená se následně krátce představila. Připomněla, že byla předsedkyní už v minulém

období, ráda by nyní využila své zkušenosti a svou práci nadále zlepšovala. Uvedla, že za výhodu

považuje to, že s FSV UK (resp. IES) je spojena prakticky od jejího vzniku. Řada témat pro tento

mandát se nabízí, např. zmíněný SIS, ombudsmani, umělá inteligence atp.

Magda Pečená následně vyzvala ke hlasování.



Hlasovalo 18/18

Pro: 17

Prázdný lístek: 1

Předsedkyní AS FSV UK byla zvolena Magda Pečená.

Magda Pečená poděkovala za důvěru a vyzvala k volbě místopředsedy.

Volba místopředsedy:

Volba místopředsedy probíhá identicky s volbou předsedy. Jelikož je předsedkyně z pedagogické

komory, místopředseda musí být ze studijní komory. Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená vyzvala

k nominacím na post místopředsedy. Magdalena Hynčíková nominovala Jana Volence. Žádné další

nominace nebyly.

Jan Volenec (IPS) se následně představil. Uvedl, že byl místopředsedou Politologického klubu,

zároveň byl prvním studentským ombudsmanem za IPS FSV UK. Doufá, že se zvolenou předsedkyní

Magdou Pečenou naváže dobrou spolupráci.

Hlasovalo 18/18

Pro: 18

Prázdný lístek: 0

Místopředsedou AS FSV UK byl zvolen Jan Volenec.

Jan Volenec se přidal k poděkování za důvěru. Magda Pečená vyzvala k dalšímu kroku, tedy volbě

dalších dvou členů  předsednictva.

Volba zbytku předsednictva:

Nyní je potřeba zvolit další dva členy předsednictva - jednoho z pedagogické a jednoho ze studentské

komory. Opět je nutné navrhnout kandidáta, který musí s nominací souhlasit.

Magda Pečená nominovala jako zástupkyni studentů Barboru Součkovou (IKSŽ), ta nominaci přijala.

Následně se krátce představila s tím, že její agendou jsou především studentští ombudsmani. Tento



institut zaštiťovala z pozice předsedkyně Sociální komise AS FSV UK. Věnovat se chce dalším

sociálním problémům.

Magda Pečená nominovala Pavla Szobiho (IMS), ten nominaci přijal. Uvedl, že podobně jako Magda

Pečená má historickou zkušenost s fakultou.

Další návrhy nebyly.

Navržení se představili. Shodli se na tom, že by v předsednictvu chtěli zužitkovat své zkušenosti z

předchozího období.

Pavel Szobi
hlasovalo: 18/18

Pro: 17

Prázdný lístek: 1

Barbora Součková
hlasovalo: 18/18

Pro: 17

Prázdný lístek: 1

Usnesení č. 4: AS FSV UK zvolil Magdu Pečenou předsedkyní AS FSV UK, Jana Volence

místopředsedou AS FSV UK, Pavla Szobiho a Barboru Součkovou členy předsednictva AS FSV UK.

Všichni zvolení poděkovali za důvěru a ujali se svých nový funkcí.

4. Ustavení komisí AS FSV UK a schválení jejich členů

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená řekla, že dle Jednacího řádu AS FSV UK jsou stálými

komisemi senátu komise Legislativní, Ekonomická a Studijní AS FSV UK. Navrhuje nejprve stavit tyto

stálé komise a poté vést debatu, zda budeme chtít ustavit i další komise. Na základě doporučení od

předchozí legislativní komise se bude každý člen komise schvalovat individuálně. Pro hlasování o

komisích není potřeba ustavit volební komisi. Volba by však měla být tajná.

Nejprve se ustaví Ekonomická komise AS FSV UK. Magda Pečená vyzvala zájemce o členství v

této komisi, aby se hlásili.



Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje Martina Tremčinského členem Ekonomické komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 6: AS FSV UK schvaluje Elišku Vejchodskou členkou Ekonomické komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 7: AS FSV UK schvaluje Magdalenu Hynčíkovou členkou Ekonomické komise AS FSV

UK.

Pro: 17

Proti: 0

Zdržel se: 1

Schváleno

Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje Gabrielu Bošňákovou členkou Ekonomické komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje Jakuba Končelíka členem Ekonomické komise AS FSV UK.

Pro: 16

Proti: 1

Zdržel se: 1

Schváleno

Usnesení č. 10: AS FSV UK schvaluje Pavla Szobiho členem Ekonomické komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Zdržel se: 1

Schváleno



Nyní se ustaví Legislativní komise AS FSV UK. Magda Pečená opět vyzvala zájemce o členství v

této komisi, aby se přihlásili.

Usnesení č. 11: AS FSV UK schvaluje Kamilu Nečasovou členkou Legislativní komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Prázdný lístek: 1

Schváleno

Usnesení č. 12: AS FSV UK schvaluje Jiřího Kukačku členem Legislativní komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Prázdný lístek: 1

Schváleno

Usnesení č. 13: AS FSV UK schvaluje Jakuba Staubera členem Legislativní komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Prázdný lístek: 1

Schváleno

Jako třetí stálá komise se ustavuje Studijní komise AS FSV UK.

Usnesení č. 14: AS FSV UK schvaluje Daniela Saifrta členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 15: AS FSV UK schvaluje Magdalenu Mouralovou členkou Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 16: AS FSV UK schvaluje Tomáše Koška členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 17



Proti: nikdo

Zdržel se: 1

Schváleno

Usnesení č. 17: AS FSV UK schvaluje Kristýnu Slukovou členkou Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 18: AS FSV UK schvaluje Michaela Drašara členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Zdržel se: 1

Schváleno

Usnesení č. 19: AS FSV UK schvaluje Tomáše Popova členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 20: AS FSV UK schvaluje Michala Smetanu členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 21: AS FSV UK schvaluje Lucii Poslušnou členkou Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 22: AS FSV UK schvaluje Petru Koudelkovou členkou Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo



Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 23: AS FSV UK schvaluje Martina Štolla členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 24: AS FSV UK schvaluje Michala Červinku členem Studijní komise AS FSV UK.

Pro: 13

Proti: 3

Zdržel se: 2

Schváleno

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená otevřela debatu o tom, zda ustavit také Sociální komisi AS

FSV UK.

Usnesení č. 25: AS FSV UK schvaluje ustavení Sociální komise AS FSV UK. Náplní činnosti komise

bude zejména další zlepšování instituce/pozice studentského ombudsmana, spolupráce s

ombudsmany a dokončení projektů započatých v minulém funkčním období AS FSV UK.

Pro: Pečená, Szobi, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková,

Popov, Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení č. 26: AS FSV UK schvaluje Barboru Součkovou členkou Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 27: AS FSV UK schvaluje Evu Hejzlarovou členkou Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: 1

Zdržel se: nikdo



Schváleno

Usnesení č. 28: AS FSV UK schvaluje Michaelu Němcovou členkou Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 29: AS FSV UK schvaluje Barboru Procházkovou členkou Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 30: AS FSV UK schvaluje Jana Hlaváče členem Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 31: AS FSV UK schvaluje Jana Volence členem Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 32: AS FSV UK schvaluje Veroniku Mackovou členkou Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Zdržel se: 1

Schváleno

Magda Pečená se zeptala, zda má někdo návrh na ustavení nějaké další komise. Michal Parízek

navrhuje zřídit Komisi pro rozvoj AS FSV UK.



Usnesení č. 33: AS FSV UK schvaluje ustavení Komise pro rozvoj AS FSV UK. Náplní činnosti

komise bude zejména spolupráce s vedením FSV UK na jinonickém projektu a elektronizační agendě.

Pro: Pečená, Szobi, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková,

Popov, Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 34: AS FSV UK schvaluje Ivana Cukera členem Komise pro rozvoj AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 35: AS FSV UK schvaluje Simonu Rutovou členkou Komise pro rozvoj AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 36: AS FSV UK schvaluje Jaromíra Soukupa členem Komise pro rozvoj AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 37: AS FSV UK schvaluje Michala Parízka členem Komise pro rozvoj AS FSV UK.

Pro: 18

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Usnesení č. 38: AS FSV UK schvaluje Elišku Ullrichovou členkou Komise pro rozvoj AS FSV UK.

Pro: 17

Proti: nikdo

Zdržel se: 1



Schváleno

5. Věcné břemeno ve prospěch PVS, a.s. (projekt Jinonice)

Děkan FSV UK Tomáš Karásek představil tento bod, k němuž měli senátoři a senátorky detailní

informace v podkladech. Jde opět o bod, který souvisí s jinonickým projektem. Dokument musí

následně projít i univerzitní kontrolou přes kolegium rektorky a AS UK.

Usnesení č. 39: AS FSV UK souhlasí se záměrem uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene ve

prospěch Pražské vodohospodářské společnosti, a.s..

Pro: Pečená, Szobi, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková,

Popov, Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

6. Koncepce elektronizace FSV UK 2023 - 2025

Proděkan pro elektronizace Martin Nekola představil koncepci elektronizace. Koncepce vznikla jako

jeden z bodů, které sliboval pan děkan předchozímu senátu při své kandidatuře na pozici děkana.

Elektronizaci definovali jako elektronický oběh dokumentů. Měl by fungovat tak, že by měl ulehčovat

agendu a práci zaměstnancům FSV UK. Přistoupil k tomu tak, že směr, kterým se FSV UK chce

vydat, definoval pomocí strategických možností. Součástí koncepce je i analýza stávajícího stavu.

Veškeré změny, které se v oblasti elektronizace provedou, by měly nějaký čas vydržet a zároveň by

se měly po čase vracet investice. Zároveň je podle něj potřeba zefektivnit procesy na fakultě a snížit

administrativní zátěž. Samotné znění koncepce měli senátoři a senátorky k dispozici v podkladech.

Michal Červinka připomněl, že Legislativní komise AS FSV UK v předchozím období diskutovala s

proděkanem Nekolou koncepci poměrně intenzivně, jednání byla podle něj velmi produktivní. Eliška

Ullrichová a Michal Parízek položili doplňující dotazy na lhůty a principy uvedené v koncepci, na které

proděkan Nekola obratem odpověděl.

Usnesení č. 40: AS FSV UK bere na vědomí Koncepci elektronizace FSV UK 2023–2025.



Pro: Pečená, Szobi, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková,

Popov, Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

7. Návrh termínů zasedání AS FSV UK v letním semestru 2022/2023

Magda Pečená navrhuje termíny zasedání v letním semestru posunout z tradičního prvního úterý v

měsíci na druhé. Důvodem je to, že došlo již k několika změnám. Především došlo k posunutí

únorového senátu (na druhé úterý). Zároveň po dohodě s vedením fakulty je kvůli harmonogramu

schvalování rozpočtu na rektorátní úrovni a zpracování rozpočtu na fakultní úrovni také posunut o

týden květnový termín (stejně jako v minulých letech). Zároveň by nebylo dobré, aby mezi termíny

zasedání vznikly velké prodlevy.

Děkan FSV UK připomněl, že některé akreditační spisy se musí schvalovat jednak Vědeckou radou

FSV UK a AS FSV UK. V tomto nastavení by nebylo možné upravit podklady pro VR FSV UK, pokud

by AS FSV UK měl nějaké připomínky. Nicméně tato situace, co si sám vzpomíná, ještě nenastala.

Magda Pečená následně vyzvala k hlasování.

Usnesení č. 41: AS FSV UK stanovuje termíny jednání AS FSV UK v letním semestru akademického

roku 2022/2023 na 14. března, 11. dubna, 16. května, 13. června a 12. září 2023 vždy od 15:00 hodin.

Pro: Pečená, Štoll, Mouralová, Parízek, Stauber, Ullrichová, Soukup, Součková, Sluková, Popov,

Košek, Drašar, Němcová, Hynčíková, Procházková, Volenec, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: Szobi

Schváleno

8. Různé

Magda Pečená požádala, aby rozdělování tzv. Studentských peněz bylo plénem AS FSV UK vzato

na vědomí takzvaně per rollam (distančně přes formulář). Senátoři a senátorky souhlasili. Tajemník

AS FSV UK Jan Křovák přislíbil připravit hlasování per rollam v týdnu od 20. února.



Michal Červinka oslovil děkana FSV UK v souvislosti s neštěstím v Turecku a v Sýrii, zda by

fakulta mohla projevit podobnou vstřícnost jako vloni v souvislosti s konfliktem na Ukrajině. Tomáš

Karásek uvedl, že studentů z Turecka a Sýrie je na FSV UK výrazně méně než studentů z Ukrajiny

příp. Ruska, k dispozici studentům jsou fakultní psycholožky a další nástroje. Fakulta je s ohledem

na počet studentů schopna požadavky řešit individuálně.

Jan Volenec poděkoval z pozice zvoleného místopředsedy předchozímu senátu za jeho

odvedenou práci.

Mgr. Magda Pečená, Ph.D.

předsedkyně AS FSV UK

Zapsal: Mgr. Jan Křovák, tajemník AS FSV UK


